
Interpelácie a dopyty poslancov z MsZ v Banskej Štiavnici, 
konaného dňa 7. 12. 2023  v zasadacej miestnosti radnice 

 

Ľ. Barák:  

 K verejného osvetleniu, je znížená svietivosť na kruháči pri BILLE, aj pri Guliveri, pri 

Lidli, treba to „doštelovať“.  

 odpoveď – TS zvýšia svietivosť verejného osvetlenia v týchto miestach  

 Ul. Ľ. Štúra, treba urobiť cestu, sú tam veľké jamy popri garážach pri ZŠ J. Horáka, 

treba to opraviť.  

odpoveď – cesta sa priebežne opravuje, je však v takom stave, že je nevyhnutá 

celková úprava MK, ktorá sa v prípade dostatku finančných prostriedkov zrealizuje 

v jarných mesiacoch tohto roka.  

 Povrazník, stojí tam voda, neodteká, tam kde je stojisko na odpad.  

odpoveď - Skontrolovali sme funkčnosť odvodňovacích kanálov. Na nich je 

pravidelne prevádzaná údržba a sú funkčné. Voda sa hromadí z dôvodu zlého 

vyspádovania vozovky. Pravdepodobne sa vozovka posunula záťažou v prevádzke 

Tento stav sa dá riešiť iba stavebným zásahom do vozovky teda treba dať ako akciu do 

plánu údržby MK. 

 Pozemky okolo chatiek na Počúvadle nie sú vysporiadané, mesto z toho nemá príjem, 

je tam problém so septikom, ktorý vyteká, je tam zápach. Treba rýchlo konať.  

 odpoveď – na Počúvadlianskom jazere pri chatkách eviduje Mesto BŠ zatiaľ len jednu 

žiadosť o vysporiadanie pozemku. Správa bude pripravená na najbližšie 

zastupiteľstvo. Na odstránení nelegálnej stavby žumpy pracujeme, avšak najprv treba 

zabezpečiť, aby si všetky nehnuteľnosti, ktoré sú do tejto žumpy napojené, zabezpečili 

odkanalizovanie svojej nehnuteľnosti.  

 V rozpočte sa neuvádza, je nová riaditeľka OOCR, peniaze tam idú, výsledok nevidno. 

Neprichádzajú informácie do MsZ. Nákup výzdoby mesta, mohli by prispieť, aby sa 

mesto zatraktívnilo. 

 odpoveď – mohla by sa urobiť prezentácia OOCR, predstaví sa nová riaditeľka, aj 

nový typ produktov. Nová riaditeľka bude pozývaná na rokovania MsZ 

 Aká je finančná analýza parkovania za rok 2023, osadili sa nové parkomaty, aká je ich 

efektivita? Treba nastaviť parkovanie tak, aby zarábalo. 

 odpoveď – správa sa pripraví po doúčtovaní roka 2023 (kedy budú k dispozícii 

kompletné podklady k finančnej analýze), mesto urobí to, že človek, ktorý je na TS, 

m.  p. prejde pod Mesto aj ho bude platiť Mesto. Možno to vyjde menej. Na školstvo 

ide veľmi veľa peňazí, potom nie sú peniaze na iné. Podľa predbežných analýz sú 

nové parkomaty efektívnejšie ako výber parkovného pracovníkmi TS, m. p.  

 ZUŠ – kto dopláca za energie?   

 odpoveď – všetky energie si hradí ZUŠ zo svojho rozpočtu.  

 Ulica Spojná, je tam chodník, kde parkujú 2 – 3 autá, nedá sa tadiaľ prejsť, ulička je 

nepriechodná.  

 odpoveď – ul. Spojná šírka chodníka dovoľuje stáť na chodníku, chodci majú ešte 

prechod, avšak na týchto miestach je zakázané parkovať, pretože sa nachádza v zóne 

„zákaz státia“. Mestská polícia vykonáva v týchto zónach „zákazu státia“ zvýšenú 

hliadkovú činnosť – službu, mnoho vodičov bolo už riešené v blokovom konaní po 

uložení blokovej pokuty boli z miesta zákazu státia vykázaní. Technické služby, m.p. 

v týchto zónach zabezpečujú čistenie a spilovanie konárov, vrastajúcich do 

dopravných značiek za účelom dobrej viditeľnosti existujúceho zvislého dopravného 

značenia.   

 Dolná ulica popri bytovkách, dať tam značku aby sa dal odpratať sneh.  



 Ľudia neplatia za parkovanie, napr. za „Operou“ ľudia parkujú zadarmo, niekto platí, 

niekto nie, domáci platia za všetko.  

 odpoveď – Dopravné značenie budeme riešiť, aby bolo možné v danom úseku 

vykonávať zimnú údržbu. Hliadka počas výkonu služby nemôže byť na všetkých 

úsekoch, kde vodiči parkujú bez zaplatenia a preto uvítame pomoc od občanov, ak 

majú takú vedomosť, kde parkujú vozidlá bez zaplatenia, aby nám to oznámili na 

bezplatnej telefónnej linke 159. Na základe takéhoto telefonátu hliadka príde a daný 

priestupok vyrieši.   

 

JUDr. D. Lukačko:    

 Ul. D. Licharda – je tam katastrofálna situácia, treba urobiť jednosmerku, od 

námestia dať zákaz vjazdu, aby bolo možné zabezpečiť zimnú údržbu. Pokazil sa stroj 

na výkon zimnej údržby, treba to kontrolovať.  

 odpoveď – MsPo v súčinnosti s pánom Vahlandtom sa bude daným úsekom zaoberať 

a v rámci možností sa osadí dopravné značenie zákaz vjazdu od Nám. sv. Trojice do 

ul. D. Licharda 

 

Mgr. V. Göndöčová:  

 Spýtala sa na oplotený mestský pozemok pri Klingeri, prečo nie je naň uzatvorená 

nájomná zmluva? 

 odpoveď – bol vyhotovený znalecký posudok na stanovenie všeobecnej hodnoty 

pozemku, na základe ktorého bude uzavretá nájomná zmluva. 

 


